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Kevin Barrett February 20, 2023

Diskutovat o 11. září, JFK, Banksters, sionismu a
dalších!, Kevin Barrett – The Unz Review

unz.com/kbarrett/tribute-to-richard-belzer-discussing-9-11-jfk-banksters-zionism-and-more

Odkaz na video

Zesnulý Richard Belzer nebyl jen celebritou, ale také novinářem a

informačním aktivistou. Nekrology MSM mu nedávají za pravdu. V

tomto rozhovoru, natočeném 29. května 2017, diskutuje o dlouhém

seznamu kontroverzních témat, o kterých média nechtějí, abyste o

nich věděli. Níže je lehce upravený přepis rozhovoru.

Spoilers: Zhruba v polovině rozhovoru Belzer prozradil, že je

fanouškem Veterans Today . Na konci se hádáme o Izrael-Palestině.

Kevin Barrett poskytuje rozhovory s Richardem Belzerem

https://www.unz.com/kbarrett/tribute-to-richard-belzer-discussing-9-11-jfk-banksters-zionism-and-more/
https://rumble.com/embed/v27lmsu/
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Kevin Barrett: Ahoj, tady Kevin Barrett. Poté, co jsem před dvěma

lety vydal We Are Not Charlie Hebdo , byl jsem napaden think-

tankem prezidenta Francie , byl mi zakázán vstup do Kanady a

zakázáno mluvit v Unitářské církvi v Berkeley v Kalifornii. Odebrali

moji databázi GoFundMe. (A ukradl přes 1000 $.) A teď mi byl

zakázán vstup na Levé fórum v New Yorku. Minulý rok jsem na Left

Forum mluvil o tom, proč se Noam Chomsky mýlí ohledně 11. září . A

očividně mě nechtějí zpátky, ale stejně jdu. Podrobnosti najdete na

mých webových stránkách a v rubrice Veteráni dnes. To je

TruthJihad.com. Klikněte na rubriku Veterans Today a najdete

příběh o tom, jak se Levé fórum pokusilo zastavit diskusi o pravdě o

11. září, falešných vlajkách a falešném teroru. No, musím nějak přežít

tváří v tvář celé té opozici. Pokud byste chtěli pomoci, přejděte na

TruthJihad.com a přihlaste se k odběru těchto rozhlasových pořadů

nebo přispějte jednorázově prostřednictvím tlačítka PayPal. Ještě

jednou, to je TruthJihad.com, který od roku 2006 vede v

internetovém vysílání totální boj za pravdu.

Žijeme v korporatokracii, plutokracii, oligarchii, jakkoli tomu chcete

říkat. Je to v podstatě slovo pro vládu několika bohatých a mocných

nad námi ostatními. A každou minutu jsou čím dál odvážnější a

podlejší. A právě jsem narazil na vynikající novou knihu, která

pokrývá celou řadu tohoto obrovského problému, kterému čelíme, a

jmenuje se Firemní spiknutí od Richarda Belzera a Davida Wayna.

Jsou to stejní lidé, kteří napsali knihu o zabíjení svědků JFK.

Richarde Belzere, vítejte v pořadu. A připomeňte mi název vaší knihy

o JFK.

Richard Belzer: Oh, to byl Seznam hitů.

Kevin Barrett: Seznam hitů. To je správně. To jo. Skvělá kniha.

Richard Belzer: Existuje další kniha s názvem Dead Wrong o JFK

a Martinu Lutheru Kingovi a Bobbym Kennedym a Marilyn Monroe a

všech těchto velkých úmrtích, slavných úmrtích, která byla všechna

zapojena do utajování.

https://www.wearenotcharliehebdo.blogspot.com/
https://www.veteranstodayarchives.com/2015/03/20/banned-in-france/
http://www.veteranstoday.com/2016/05/20/leftforum-2/
https://altcensored.com/watch?v=953eSGWdeVg
http://www.truthjihad.com/
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Kevin Barrett: Správně. Je to opravdu fascinující věc. Jsem rád, že

to pokrýváš, protože v mainstreamu je tomu všemu dost vážně. A

nyní s internetem se k němu lidé postupně probouzejí. Ale tohle je

opravdu velká obrázková kniha. Pokryjete nábřeží při převzetí

společnosti.

Richard Belzer:To jo. No, děláme to už dlouho. Než jsem se stal

hercem, býval jsem reportérem, takže vlastně bych byl novinář,

kdybych nebyl v showbyznysu. Tak tohle je vlastně taková moje první

láska. A tato kniha je spíše historickou, novinářskou historickou

knihou. O ostatních knihách s námi lidé mohou debatovat, i když

jsou plné faktických informací. Ale tohle – máme v tom úžasnou

bibliografii. Můj partner, David Wayne, je skvělý badatel. A my jen

opravdu pokryjeme nábřeží, jak jsi řekl. A jedna z věcí, kterou

chceme, je: neberte nás za slovo! Nikdy nikoho neberu za nic. Jsem si

jistý, že jste na tom stejně. Musíte získat potvrzení, zjistit, odkud

informace pocházejí. Ne každý na to má čas. Ale naštěstí to děláme

jako výzkumníci, kteří se do těchto věcí ponoří po dlouhou dobu.

Nemusíš si nic vymýšlet, Kevine. Víš, realita je děsivá a krásná a dost

děsivá.

Kevin Barrett: Rozhodně. No, oceňuji vaši odvahu v této knize,

když jste se chopili vydání 11. září. To je ten, který mě vyhnal z

akademie. A váš segment o budově 7 v kapitole o konsolidaci

mainstreamových médií je vynikající. A představuji si, že

mainstreamoví recenzenti to asi neocení, ale měli by, protože tohle je

evidentně důležitá věc.

Richard Belzer: Je to legrační, The New York Times nerecenzují

mé knihy, ale dělám jejich seznam bestsellerů.

Kevin Barrett: Jo, no, jednoho dne si tě možná budou muset

všimnout.

Richard Belzer: Oh, ta ironie. No, víš, je to zajímavé. V knize

mluvíme o pojmu konspirační teorie, slovním spojení konspirační

teoretik. Ve skutečnosti to vymyslela CIA. Nevím, jestli to víš.

Kevin Barrett: Určitě ano. Jo, tluču do toho tak často, jak jen

můžu.
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Richard Belzer: Dobře. Víte, je to zbrojní termín, který používali

poté, co vyšla Warrenova komise, a všichni pochybovali o pověsti

americké vlády. A pokud si to lidé chtějí vyhledat, je to dokument

CIA 1035-960. 1. dubna 1967. Mluvte o aprílu!

Kevin Barrett: Tak to je spiknutí konspiračních teoretiků.

Richard Belzer: Je to legrační. Termín konspirační teoretik je sám

o sobě konspirací!

Kevin Barrett: Správně! Je to trochu...ironie? Pojem ironie stěží

odpovídá. Ale způsob, jakým byl aplikován po 11. září, je ještě

absurdnější. S 911 každý připouští, že to muselo být nějaké spiknutí,

protože to nemohlo být dílem jedné osoby jednající sám, jak tvrdili,

že hit JFK byl. Takže tento termín používají směšně nevhodným

způsobem. A přesto se zdá, že to stále funguje na uzavření myslí lidí.

Richard Belzer: No, záleží na tom, o kom se mluví. A nevyhýbám

se ani pojmu konspirační teoretik, protože vše podkládáme fakty.

Nemluvíme o tom, že „neletěli jsme na Měsíc“ nebo chemtrails, dvou

věcech, které jsou fascinující. Ale to jsou tvrdá fakta, která je vhodné

dát do knihy, která se dají ověřit. A my jsme na to velmi, velmi

vehementní: "Prosím, podívejte se na to sami!"

Kevin Barrett: Správně. V této knize ukazujete na skutečně

důležitou otázku pro nás všechny v těchto případech: roli peněz

prakticky ve všech z nich. Například ve vaší kapitole o Perpetuální

válce, největším exportu Ameriky. Vy říkáte, že mluvíme o

geostrategii a mluvíme o ideologii a americké výjimečnosti, izraelské

výjimečnosti, o všech podobných věcech. Ale když se do toho pustíte,

tak hodně důvodů, proč máme tyto reklamní triky ve stylu 11. září,

aby nás zatáhly do válek, je ten, že na tom spousta lidí vydělává

spoustu peněz.

Richard Belzer: Ano. Eisenhower nás varoval, ale vždy jsem měl

pocit, že to měl být jeho první projev o stavu Unie a ne jako jeho

rozloučení. Víte, "svět řídí ti nejhorší lidé, dobrou noc." Děkuji, Ike.

Ale stejně, Spojené státy utrácejí více na obranu, na válečné zbraně,

než zbytek světa dohromady. A v knize podrobně popisujeme mnoho

nehospodárných programů, jako je F-35. F-35 stála 1,5 bilionu
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dolarů. To je bilion s T, což je 1 000 miliard dolarů. Víte, já si to

vždycky představuji tak, 1 000 miliard dolarů v letadle, o kterém

mnozí odborníci tvrdí, že je již zastaralé.

To je jen jeden příklad plýtvání. V knize je jich mnohem více. Ale

tady je to, co je na Pentagonu nebo obranném průmyslu ďábelské.

Pentagon obchází každý kongresový obvod, 535 kongresových

obvodů v zemi. A co dělají je, že mají smlouvy v každém z těchto

obvodů. Takže kdykoli hrozí, že nebudou financovat některý z jejich

cenných programů Pentagonu, vydírá toho kongresmana a řekne, že

by to znamenalo obrovskou ztrátu pracovních míst v jejich okrese,

což by v případě potřeby velmi zveřejnili. A to je důvod, proč tyto

směšně marnotratné programy Pentagonu nikdy nebo jen zřídka

nebudou odstraněny, jak by měly. Je to roztomilý trik, že?

Kevin Barrett:Jo, to je dobrý nápad. A je tu i geografický prvek.

Můj přítel a kolega, Dr. Bob Reuschlein zde v Madisonu ve

Wisconsinu, odvedl kus práce na tom, čemu říká mírová ekonomika.

Když se podívá na ekonomický aspekt vojenského průmyslového

komplexu, zjistí, že hlavní proud ekonomické profese ve skutečnosti

zveličuje výhody a podceňuje nevýhody vojenských výdajů. A když

čísla pořádně rozdrtíte, zjistíte, že existuje přímá korelace mezi

vysokými vojenskými výdaji a nejrůznějšími negativními ukazateli, a

že když například zmapujete ekonomiku před druhou světovou

válkou, ve skutečnosti to nebyla světová válka. Dva, které vytáhly

USA z deprese. Druhá světová válka ve skutečnosti zpomalila náš

výstup z hospodářské krize. A Bob také poukazuje na to, že vojensko-

průmyslový komplex ovládá státy, kde mají hodně investic, kde jsou

důležité pro státní ekonomiku. A tyto státy mají tendenci být podél

pobřeží a do určité míry na jihu. Zatímco tady, kde žiji ve

Wisconsinu, je to část toho, co nazývá „díra v koblihách“, kde není

tolik vojenských výdajů. A tak nám tady berou daně a nic nevracejí.

Analyzuje také způsob, jakým jsou státy s vysokými vojenskými

výdaji typicky těmi, kterým je politicky věnována největší pozornost,

kde jsou politici nejvíce kupovaní a placeni, a tak dále a tak dále.
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Takže, ano, je zajímavé, že Eisenhower učinil toto varování před více

než půl stoletím a my tomu stále nevěnujeme pozornost.

Richard Belzer: Hned poté, co to začalo, po druhé světové

válce...když přemýšlím o těch 1,5 bilionu dolarů, je to jako, kolik z

toho jsme mohli použít k vytvoření milionů pracovních míst, k

obnově americké infrastruktury? Chci říct, je to tak zřejmé. A

myslím, že si lidé stále více uvědomují ten nepoměr. A jak říká staré

přísloví, řiďte se penězi. Kam jdou vaše dolary z daní a co můžete

dělat s jejich zneužíváním? A pro průměrného člověka je velmi

frustrující, když to všechno bere. Ale jak říkáme v knize, existuje

spousta věcí, které mohou lidé dělat individuálně. Není to tak

beznadějné a zdrcující, jak se zdá.

Kevin Barrett: To je dobrý nápad, dát způsoby, jak lidé mohou

skutečně dělat něco pozitivního. Co je jich pár?

Richard Belzer: Jak víte, den po inauguraci byly na ulici miliony

lidí ze všech politických přesvědčení. Takže to bylo opravdu

povzbudivé, že lidé byli galvanizováni a demonstrovali a nepřestali. A

jsou věci, které lidé mohou dělat kromě předvádění. Můžeme

lobbovat proti zavření těchto otočných dveří a učinit tak ilegální, aby

důstojníci korporací dostávali pozice u vládních agentur, které jsou

odpovědné za dohled nad stejnými korporacemi. To musí přestat.

A můžeme přimět banky, aby hrály podle pravidel tím, že uzavřeme

mezery pro Wall Street a vrátíme se k zárukám, které byly v platnosti

před zrušením Glass-Steagallova zákona. A můžeme přimět

nejbohatší Američany, aby platili svůj spravedlivý díl daní – na

kterém se všichni shodnou – že i někteří bohatí Američané a nucené

korporace by měli platit svůj spravedlivý podíl – úplným

odstraněním těchto komplikovaných daňových úlev, jako jsou

odklady a offshore kapitál, které politici vždy dávají. jim. A můžeme

se vrátit k rozumným limitům příspěvků na kampaň – na kterých se

myslím také shodnou všichni –, aby se naši političtí představitelé

nedali tak snadno kupovat a prodávat. A můžeme požádat Kongres,

aby snížil rozpočet na obranu. A ještě bychom byli po zuby ozbrojení

a nakopali bychom všem na světě. A jít na zelenou, na zelených se dá
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vydělat tolik peněz. Není to konec světa dostat se z ropy. A můžeme

eliminovat používání veřejných peněz a penzijních fondů k

investování jako ve Vegas, do korupce firem a podobně. Takže…Lidé,

kteří se zapojují do životního prostředí a do zdravotní péče a do svých

místních školních rad. A tak je to povzbuzující. To jo.

Kevin Barrett:Když se na to dívám, dvě klíčové otázky, na které

bych se zaměřil, kdybych znovu kandidoval do Kongresu, jako v roce

2008 – a samozřejmě to bylo na platformě pravdy z 11. září, takže

jsem nečekal, že vyhrát, nebo alespoň vyhrát a žít. Ale vážně, dvě

témata, kterými bych se nyní zabýval, by byly: Jedno veřejné

bankovnictví – tedy transparentní měna. Právě teď máme měnový

systém, ve kterém soukromí bankéři vytvářejí měnu z ničeho tím, že

ji půjčují na existenci za úrok. Veškerá naše měna je dluh! A pak

druhým problémem by byla antimonopolní legislativa. Pojďme

vlastně rozbít monopoly. Máme nějaké antimonopolní právní

předpisy, ale nejsou dostatečně jasné a přímočaré. Musíme učinit

všechny formy monopolů nezákonnými. Jakákoli forma, jakákoli

situace, kde neexistuje absolutně volná soutěž, by měla být

nezákonná, a antimonopolní oddělení ministerstva spravedlnosti by

mělo jít dovnitř a rozbít společnost. A to by se mělo udělat prakticky

všem největším společnostem v Americe, zejména v médiích.

Richard Belzer: Jo, to je to, co Teddy Roosevelt a dokonce i

Franklin Roosevelt trochu udělali. A máte pravdu: Lidé stále nevědí,

že Federální rezervní systém ve skutečnosti není federální a není to

rezerva. Jsou to soukromé banky, které půjčují peníze Spojeným

státům.

John Kennedy to chtěl ukončit. A to je jeden z důvodů, který přispěl k

jeho zániku, (jeho) ukončení Federálního rezervního systému. Chtěl,

a vlastně začal, používat stříbrné certifikáty k určení hodnoty dolaru,

a skutečně je začal tisknout. A to po jeho zavraždění samozřejmě

skončilo.

A Lincoln byl proti centrálním bankám. A jednou za čas si lidé

uvědomí, že příčinou našich problémů je Federální rezervní systém

nebo centrální banka. A pak centrální banky způsobí run na dolar
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nebo depresi a přesvědčí lidi, že „potřebujete centrální banku“. Tento

začarovaný kruh se odehrává každých 15, 20, 30 let, počínaje 90. lety

19. století – byla zde vytvořena deprese – a poté rokem 1908 a poté

vytvořením Federálního rezervního systému. Trvá to už dlouho a lidé

se dostávají stále více do povědomí.

Kevin Barrett: Myslím, že ano. A něco z toho vidíme na úspěchu

populistických politických kampaní. Trump a Bernie Sanders by

nebyli kandidáty, od kterých by většina lidí očekávala, že budou dělat

tak dobře. Ve skutečnosti to vypadá, že by Bernie mohl zamířit do

Bílého domu, kdyby nebyl ošizen o hlasy. Opravdu jste se v knize

nezmínil o volebním podvodu, že?

Richard Belzer: Ne, to ve skutečnosti není korporátní spiknutí.

Kevin Barrett: Možná výrobci hlasovacích zařízení?

Richard Belzer: Ano. Greg Palast – znáte Grega Palasta? On je

největší. Vřele doporučuji jeho knihu The Best Democracy Money

Can Buy. A zkoumá bratry Kochové už asi 35 let. Má hromady a

hromady věcí. A je to jeden z nejlepších gumových reportérů vůbec.

Kevin Barrett: Jo, odvádí skvělou práci. Také mluvíte o vězeňském

průmyslovém komplexu jako o legalizovaném otroctví. Možná byste

ten výraz mohl upřesnit.

Richard Belzer:Většina lidí si neuvědomuje, že privatizace věznic

vyústila ve skutečně špatnou situaci, kdy je ve finančním zájmu

státních vlád a multimiliardových korporací uvěznit tolik lidí, kolik je

lidsky – nebo v tomto případě nelidsky – možné. Proto mají Spojené

státy nyní nejvyšší počet uvězněných v historii světa. Většina

uvězněných jsou černoši a Latinoameričané. Víte, jsou tam na velmi

malých zločinech, je jich obrovské množství. Nic vážnějšího než dva

klouby nebo tak něco. Je to skutečně ostudně rasistický proces a je

třeba jej napravit. Dalším problémem je, co se v těchto věznicích děje

se znásilněním a drogami. A je to strašné. Zvláště když privatizujete

věznici, máte velmi malou kontrolu nad tím, koho najímají. Kdo chce

být dozorcem ve věznici se zvýšenou ostrahou? Povaha stráží je dost

děsivá. Ale každopádně je to průmysl a je to ostudné. Obama to

omezil, ale Trump to obrátil, protože...jsou to peníze.
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Kevin Barrett: Zdá se, že někdy promítáme na ostatní své vlastní

chyby. A se vší posedlostí o „barbarském právu šaría, které se vás

chystá dostat“, víte, „lidé šaría převezmou vládu a useknou nám

ruce“. Takové řeči slyšíme v pravicových kruzích. Zdá se mi, že je to

reakce na způsob, jakým je náš vlastní vězeňský průmyslový

komplex, náš takzvaný justiční systém, neuvěřitelně barbarský.

Richard Belzer: Ano. Věc s právem šaría by se neměla šířit,

protože lidé vypnou, jakmile to uslyší. Intelektuálně té analogii

rozumím, ale opravdu ztrácíte argument. Je to jako říkat někomu

Hitler: debata je u konce.

Kevin Barrett: Jsem muslim od roku 1993 a, víte, šaría, stejně jako

džihád, je pro nás muslimy dobré slovo.

Richard Belzer: Většina lidí to však neví.

Kevin Barrett: Jo, snažím se to vysvětlit. To je důvod, proč je to

Truth Jihad Radio s malou definicí džihádu na přední straně webu,

která poukazuje na to, že „nejlepší džihád je slovo pravdy hozené do

tváře tyranovi“ a že džihád ve skutečnosti znamená „boj být lepším

člověkem a v případě potřeby bránit komunitu.“ Tnat to znamená. A

šaría znamená jen cestu, kráčet po cestě Boží. A nikdo, všichni

přiznáváme, neví, jaká ta cesta přesně je. Jen se snažíme zjistit, co to

je.

Richard Belzer: Správně. Lidé toto slovo démonizovali. A jsem tak

rád, že rozvádíte pravý význam, protože to se často stává, když někdo

chce udělat případ a démonizovat nebo marginalizovat skupinu.

Vymýšlejí si věci, které nejsou pravdivé, nebo zavrhnou celé

náboženství kvůli tomu, co někteří lidé zvrhli. Totéž můžete říci o

křesťanství nebo judaismu. V historii těchto náboženství jsou věci, o

kterých lidé ve skutečnosti nechtějí mluvit nebo o nich přemýšlet. Ale

jsou tam i dobré věci.

Tak ironické, že tři hlavní náboženství mají stejného Boha. To mi

vždycky tak nějak trhá srdce.

Kevin Barrett: Kdysi jsem neměl absolutně žádný vztah k

monoteistickému pojetí Boha. Byl jsem vychován v rodině zaniklých

unitářů, a to je jeho odpad, jak můžete dostat.
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Richard Belzer: Vykopávám unitáře.

Kevin Barrett: Jo, pořád mám rád unitáře. Takže žijeme tady

poblíž místa Franka Lloyda Wrighta ve Spring Green ve Wisconsinu.

Ale každopádně jde o to, že jsem zjistil, že toto antropomorfní pojetí

Boha bylo to, co se mnou nefungovalo. Tato patriarchální,

antropomorfní představa Boha je velký, chlupatý chlap...

Přihlaste se k odběru nových sloupců

Richard Belzer: (?)Sm je jedna z nejhorších myšlenek v historii

lidstva.

Kevin Barrett: Ale (existuje a) abstraktnější a duchovnější

monoteismus, ve kterém je Bůh zdrojem stvoření. Porovnejte

obrázek na vrcholu stropu Sixtinské kaple, na němž je patriarchální

Bůh, lidská bytost ukazující na Adama a stvořil ho prstem, s

nástěnnou malbou na vrcholu Skalního dómu, což je řada fraktály

jaksi explodují z bodu absolutní jednoty uprostřed. A to je to, co

křesťané nazývají Božství, a to je mnohem bližší islámskému pojetí

Boha. Takže monoteismus čtu jako historii postupného posunu od

kmenového a antropomorfního druhu vize Boha k abstraktnější,

duchovnější a přesnější.

Richard Belzer: Věděli jste, že asi před 30 nebo 40 lety objevili, že

obraz na Sixtinské kapli, kde se antropomorfizovaný Bůh dotýká

Adama – když se na něj podíváte, má přesně stejný tvar jako lidský

mozek. Co si o tom myslíš?

Kevin Barrett: Ano. Leonardo byl pravděpodobně členem jednoho

z těchto kultů, o kterých píše Dan Brown.

Richard Belzer: No, víte, v celé historii určitě existují kulty a tajné

společnosti. Ale myslím, že je zajímavé, že obraz num da Vinci na

Sixtinské kapli je obrazem mozku. Když se na to podíváte, můžete

vidět, že má tvar mozku, což znamená, že se nám snaží říct, že Bůh

pochází z nás a jsme my.

Kevin Barrett: Wow, to je skvělé. To jsem ani nepočítal. Všimli jste

si toho sami, nebo kde…?

https://www.unz.com/subscribe/?domain=kbarrett
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Richard Belzer: Ne, to jsem zjistil teprve nedávno. Moje žena a já

jsme četli spoustu historie a narazili jsme na tuhle věc – zapomněl

jsem jméno toho chlapa, ale pošlu vám ho, až ho najdu. Ale je to

velmi zajímavé, protože si myslím, že se nám snaží něco říct. Možná

skrytě. Da Vinci se to tehdy bál říct. Jako byl Galileo zavřený za to, že

řekl, že možná nejsme středem vesmíru.

Kevin Barrett: Správně. To jo. Zní to, jako by naznačoval, že

antropomorfní vize Boha je skutečně produktem našeho vlastního

mozku a naší vlastní představivosti, což samozřejmě je. Ibn al-Arabi,

velký muslimský filozof, měl podobné názory. Mluvil o rozdílu mezi

Bohem, jakým Bůh skutečně je, což nikdo z nás nemůže znát, a

každým z našich vlastních představ.

Richard Belzer: Správně. Jsem rád, že jsi řekl, že Bůh není

verbální a nepoznatelný. Nemyslím si, že žádný smrtelník to opravdu

nemůže pochopit. A ti, kteří se přiblíží, jsou obvykle umučeni.

Kevin Barrett: Ano. To je místo, kde si myslím, že moji šíitští

muslimští přátelé jsou na něčem. Mají celý tento mýtus o umučených

imámech. A jejich myšlenkou je, že skutečně dobří duchovní vůdci

vždy zemřou. A když se podívám na naši vlastní historii tady v USA,

myslím, že na něčem jsou.

Richard Belzer: Ano. Když si vzpomenete na Dr. Kinga a Roberta

Kennedyho a Malcolma X a Johna Kennedyho a Freda Hamptona a

víte, máte čas na seznam?

Kevin Barrett: To by mohla být další kniha, myslím.

Richard Belzer: Jo, to je moje kniha. Naprosto špatně.

Kevin Barrett: Nevím, jestli bych Marilyn Monroe považoval za

duchovní ikonu nebo ne. Myslím, že někteří lidé ano.

Richard Belzer: No, ne. Právě to, že byla zavražděna a nebyla to

sebevražda, byl důvod, proč byla v knize.

Kevin Barrett: Správně. A jaký je tedy příběh zezadu s bratry

Kennedyovými a Marilyn Monroe?

Richard Belzer: No, povím vám pěkný skutečný příběh. Když byl

John Kennedy s Marilyn, nahráli to na kazetu. Takže víme, že Jack

Kennedy byl s Marilyn. A víme, že Bobby viděl Marilyn v den, kdy
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zemřela, ale odešla mnohem dříve. Někteří lidé říkali, že ji zavraždili

Kennedyovi. Nic takového. Stalo se, že Hoover a dav chtěli

Kennedyho uvést do rozpaků. Takže jeden nebo druhý, nebo oba s

vědomím toho druhého, ji zavraždili, aby uvedli Kennedyovy do

rozpaků. Ale lidé se tam dostali mnohem dříve než policajti a uklidili

to. Celá věc se tak trochu obrátila na Hoovera a dav.

Kennedyovi měli k Marilyn velmi blízko. A jsou někteří lidé, kteří si

myslí, že se chystala rozlít fazole na pár věcí. Nejsem připraven to

říct, ale nevěřil bych tomu. Někteří lidé věří, že měla mít velkou

tiskovou konferenci. Ale to mi přijde příliš senzační.

Kevin Barrett: Jak jste podotkl, v seznamu hitů byla spousta těchto

lidí, kteří vyhrožovali odhalením věcí o atentátu na Kennedyho.

Dorothy Kilgallen. A jak se jmenovala? Mary Meyerová. To jsou

úžasné příběhy.

Richard Belzer:Jo, ona (Mary Meyer) se mívala s Kennedym a

dělali spolu kyselinu a kouřili hrnec a byla tak trochu jeho milenkou.

A byla zavražděna na vlečné stezce v Georgetownu. Obviňovali tohoto

černého pána bez domova, který byl jaksi nízký, a musel by vstát na

žebříku, aby ji zabil tak, jak říkali, že byla zavražděna. Bylo nemožné,

aby jí ten chlap udělal to, co udělal. Ale všechny tyto vraždy jsou tak

(nepravděpodobné). Sebevraždy špatnou rukou. Sebevraždy, kde

jsou lidé pětkrát zastřeleni. Sebevraždy, kdy se lidé stříleli do zad a

dál a dál. Je to skoro k smíchu. Ale všechny jsou v záznamu. Kniha

Seznam hitů je velmi potvrzená, protože tolik věcí je nyní ve veřejné

doméně. Za posledních 50, 60 let, zákon o svobodném přístupu k

informacím nám umožnil skutečně dostat z FBI a ministerstva

spravedlnosti spoustu věcí, které nebyly v současné době známy.

Takže v průběhu času stále vycházejí věci, které jen přidávají do

hádanky vraždy Kennedyho a 11. září a bankovní krize a všechny tyto

vyrobené věci.

Kevin Barrett: Zajímavé, že jste do toho seznamu přidali bankovní

krizi. Ale zůstaneme u věci s Kennedym, nebude se Trump muset

rozhodnout, zda odhalit záznamy zákona JFK Records Act, poslední
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zbývající, nebo ne? Myslím, že to byl příběh, kterým jsme se zabývali

před pár týdny ve False Flag Weekly News. Tak už jste o tom slyšeli?

Richard Belzer: Ne. Řekněte mi o tom prosím.

Kevin Barrett: Zákon o JFK Records, jak jistě víte, byl schválen

hned poté, co vyšel film Olivera Stonea, a nařídil, že všechny

záznamy týkající se atentátu na JFK musí být zveřejněny před

takovým a takovým datem. A tak došlo k určitému progresivnímu…

Richard Belzer: V roce 1999 vydali milion stran.

Kevin Barrett: Ano.

Richard Belzer: Stále jsou tuny, které nejsou.

Kevin Barrett: Přesně tak. Zbytek z nich má být propuštěn, pokud

se Trump nerozhodne, že to neudělá a nepodepíše příkaz v tomto

smyslu přibližně do konce tohoto měsíce.

Richard Belzer: To jsem nevěděl. A to bych měl vědět. A určitě

zavolám svým lidem.

Kevin Barrett: Takže se na to podíváme. A když už mluvíme o

Trumpovi a záznamech JFK, myslím, že jak jsem si toho všiml, byl

příběh v některých londýnských novinách, nejen v bulvárních

médiích, jako je The Daily Mirror, ale myslím, že takový byl i v The

Independent. Bylo to před dvěma, třemi, čtyřmi týdny. Poukázalo na

to, že mít tohoto „konspiračního teoretika“, Trumpa, jako člověka,

který rozhoduje, zda má či nemá vylít zbytek věcí JFK, byla zajímavá

situace.

Richard Belzer: Ano, snaží se to marginalizovat, pokud se pro to

rozhodne.

Kevin Barrett: Myslím, že ano. Roger Stone, blízký Trumpův

poradce, napsal tuto knihu o roli LBJ při atentátu.

Richard Belzer: Je klinicky šílený.

Kevin Barrett: Jo, zní to jako zvláštní chlap. Je to politický špinavý

podvodník.

Richard Belzer: Tento odporný, misogynní, rasistický... Je.... Není

dobrý chlap.

Kevin Barrett: No, to mi říkají moji kolegové z Veterans Today.

Richard Belzer: Ti kluci jsou velmi bystří. Víte, naučili se tvrdě.
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Kevin Barrett: Ano. Myslím, že někteří z nich určitě ano. Když už

mluvíme o mozku, zmínil jste mistrovské dílo na stropě Sixtinské

kaple, stvoření Adama, připomínající mozek. A ve své knize o velké

farmacii máte kapitolu o chemických účincích některých těchto

antidepresiv na mozek a látek proti Parkinsonovi, které bral Robin

Williams. To je docela otevření očí.

Richard Belzer:Knihu věnuji Robinu Williamsovi, mému drahému

příteli. Pro tuto knihu jsme hodně zkoumali léčiva a zahrnuli jsme

velmi podrobné tabulky ukazující, co dokážou léky na předpis. A

Robin zjevně dostal v posledních měsících čtyři různé účinné recepty:

Mirtazapin, také známý jako Remeron, Seroquel, Marapex, Sinemet.

Takzvané vedlejší účinky těchto léků zahrnují silné sebevražedné

myšlenky, myšlenky na sebepoškozování, deprese, víte, všechny tyto

nezdravé nutkání a nutkání. A Robin byl v době své smrti čistý a

střízlivý. Zprávy říkaly, že žádné drogy nebyly. Jo, správně. Tohle je

droga. Zprávy, že v jeho těle nebyly nalezeny žádné drogy, byly velmi

zavádějící. V jeho těle byly nalezeny psychiatrické léky. A podle

našeho názoru a názoru mnoha dalších, to byla skutečná příčina jeho

smrti a co ho k ní vedlo. Ve zprávách to neslyšíte, ale na těchto lécích

je ročně asi 23 000 lidí, kteří spáchají sebevraždu. Lze to přičíst

předepisování nebo nadměrnému předepisování nebo zneužívání

těchto léků, které jsou podle mého názoru vydávány příliš nedbale.

Kevin Barrett: Zdá se, že mnoho z masových střeleb bylo také

vysledováno k možnému vlivu některých z těchto drog.

Richard Belzer: Každý čtvrtý Američan nyní bere podobné

psychiatrické léky. A smaží lidem mozky. Studie, kterou v knize

citujeme, odhaluje, že ve většině masových střeleb, jako jsou střelby

ve školách, v Americe střelec buď užívá tyto psychiatrické léky, nebo

od nich ustupuje. To je děsivé. A nechci démonizovat léky a léky a

farmacie, protože bych tu nebyl, kdyby to nebylo pro určité léky. A

stejně tak mnoho lidí, které znám, kteří měli zdravotní problémy,

nejen psychické, ale všechny druhy problémů. Takže si musíme dávat

pozor, abychom nedémonizovali všechna léčiva. Mluvíme jen o

těchto psychiatrických lécích, které se předepisují a zneužívají.
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Kevin Barrett: Jak by se to dalo opravit? Chci říct, jaký by byl

způsob, jak to udělat? Víte, dělal jsem rozhovor s Mary Ruwartovou,

slavnou libertariánskou lékařkou, která říká, deregulujte všechno.

Ale vidím to tak, že to předávám společnostem, aby nám prodaly

ještě více věcí.

Richard Belzer: Jen deregulovat co?

Kevin Barrett: Její tvrzení bylo, že kvůli regulační bariérě

nedostáváme účinné léky, které potřebujeme. A byl jsem skeptický.

Vyzval jsem ji na to, protože se mi zdá, že by to jen zhoršilo druhy

problémů, které zde popisujete. Pak se nabízí otázka, co by tento

problém vyřešilo? Jak bychom mohli dostat tyto farmaceutické

společnosti pod kontrolu? Zakázat reklamu? Jaké jsou kroky, které

bychom měli podniknout?

Richard Belzer:Za prvé, (deregulace) je šílený nápad. Jen ať

zaplaví trh (drogy), kdy chtějí. Vše je o penězích, ne o pomoci lidstvu.

A jedna z věcí, která mě rozesmívá a trápí, jsou všechny ty reklamy v

televizi na drogy. Když jsem byl dítě, tuším, když jsi byl dítě, nevím,

kolik ti je, šel jsi k doktorovi a on by ti něco předepsal, kdyby bylo

potřeba. A návštěva byla 7 nebo 15 dolarů nebo cokoli jiného. V

dnešní době lidé jdou k lékaři a říkají: Viděl jsem to v televizi a mohl

bys mi to dát? A tak to nyní říkáme lékařům. Role jsou obrácené. A to

je důvod, proč lidé vidí tyto reklamy v televizi a říkají: Oh, mám ten

symptom nebo chci být šťastný nebo, víte, možná jsem se jednou

omylem vyčůral do kalhot. A vedlejší účinky léků jsou děsivé. O

zákazu reklamy nevím, protože pak se dostanete do svobody slova a

do toho všeho. Ale cigarety jsme dostali ze vzduchu, ne? A alkohol.

Takže teď přemýšlím nahlas, Kevine. Asi bych nebyl alergický na

zákaz reklamy na tyto léky v televizi. A myslím, že veřejnost se

probouzí a lidé musí být více informováni o tom, co si dávají do těla.

Je to obousměrná ulice. V lékařské profesi je spousta

nezodpovědnosti. Je to obousměrná ulice. V lékařské profesi je

spousta nezodpovědnosti. Je to obousměrná ulice. V lékařské profesi

je spousta nezodpovědnosti.
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Kevin Barrett: Na opačném extrému než libertariánská lékařka

Mary Ruwart mám také rozhlasové hosty, kteří jsou na zcela levé

straně spektra, lidi jako Andre Vltchek, kteří jsou přesvědčeni, že

všechny tyto problémy jsou pouze symptomy základního problému.

kapitalismu a že skutečným řešením je radikálně změnit tento systém

tak, aby lidé vyrábějící drogy na pomoc lidstvu to dělali proto, aby

pomohli lidstvu, spíše než aby se snažili vydělat spoustu peněz. Jak si

stojíte v debatě o tom, zda je třeba svrhnout kapitalismus?

Richard Belzer:Obdivuhodná utopická kočka z pytle. To se nikdy

nestane. To nejlepší, v co můžeme doufat, je regulovat a upravovat

nepravdivé informace o drogách, tato zázračná tvrzení a potlačovat,

jak liberálně jsou některé věci předepisovány. A dá se toho hodně

dělat. Ale víte, spousta lidí si předepisuje sama, nakupují u doktora a

dostávají drogy od přátel. A to se ještě nikdy nestalo. A myslím si, že

lidé mají plné právo spolknout, co chtějí. Myslím, že mnoho drog by

mělo být legálních a regulovaných jako alkohol, jako je tabák. To se

stalo s marihuanou. Nic se nestalo, ale všechny tyto daňové příjmy

směřující do Colorada a Washingtonu a těchto míst, která byla

legalizována, jen vydělávají peníze, a zločin je stejný. Neexistuje

žádný nárůst kriminality.

Kevin Barrett: Nedávno jsem měl hosta, Dr. Jamese Petrase, který

je jedním z předních světových sociologů, a napsal článek o závislosti

dělnické třídy na opioidech, těchto umělých legálních lécích proti

bolesti. Je to obrovská epidemie a zjevně způsobuje spoustu

problémů, včetně kolapsu průměrné délky života. Takže je tu další

příklad. A co se týče opioidů, nevím o úplné legalizaci s léčbou pro

lidi, aby se z nich pokusili dostat, (ať už to je) dobrý nápad. Ale

moderní věda dokáže vymyslet věci… jako když dáte krysám kokain,

ony jen stále mačkají tlačítko, aby jim kokainová injekce změnila

mozek, a chřadnou a umírají šťastné. A opravdu nechcete, aby to lidé

dělali. V dystopické společnosti Aldouse Huxleyho…

Richard Belzer: Ne, naprosto souhlasím. A víte, heroin vynalezla

společnost Bayer.

Kevin Barrett: Byli zapojeni do nacistického Německa.
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Richard Belzer: Ano. Ale to je další představení, dalších pět

představení. Ale vytvořili ho, protože po občanské válce byla spousta

vojáků na morfiu. A říkali tomu nemoc vojáků. Stali se závislými. A

tak Bayer řekl: "Přišli jsme s tím, co je dostane z morfia." A byl to

heroin. Takže jsem pro nalezení něčeho, co by opioidy nahradilo. Ale

mohu vám říci z vlastní zkušenosti, z doby po operaci, když se

používají tak, jak je předepsáno, jsou skvělé na bolest, ale

samozřejmě je možné je zneužít. A pokud si všimnete, jsou to státy

Konfederace, Appalachia, kde je hlášena nejvyšší spotřeba opiátů. A

to mi připadá fascinující.

Přihlaste se k odběru nových sloupců

Kevin Barrett: Proč si to myslíš? Je tam moc horko?

Richard Belzer: Ne, myslím, že zoufalství, ekonomické zoufalství,

pocit opomenutí. Víš, hrozná zdravotní péče, žádná práce, ztráta

naděje. Myslím, že to s tím hodně souvisí.

Kevin Barrett: Řešením tedy není jen změna drogových zákonů.

Mění společnost, aby lidé měli slušnou práci a pro co žít.

Richard Belzer:Myslím, že musí dojít k duchovnímu probuzení. Ne

otřepaným způsobem, ale způsobem, který pomalu informuje.

Všichni chtějí to samé. Když se nad tím zamyslíte, chtějí dobrou

zdravotní péči. Chtějí čistý vzduch. Chtějí se ujistit, že jejich jídlo

neobsahuje sračky. A jsou základní věci, které chce každý. Chtějí, aby

bylo o osoby zbavené volebního práva postaráno. A jde jen o to, že

poselství a férovost a spornost, která se objevila zejména od

osmdesátých let, se opravdu vymkla kontrole. Zdvořilost – jsem

velkým zastáncem vychování a zdvořilosti, a to je tak trochu vyjít z

okna. Lidé už spolu nemohou mluvit, pokud mají různá přesvědčení.

Vždy věřím trhu svobodných nápadů. Všichni – je tu místo pro

každého, protože všichni věříme ve stejnou věc, pomyslel jsem si. A

pak se zprávy zvrhnou a lidé jako… Roger Ailes právě zemřel a jeho

odkaz otravuje atmosféru politiky a občanského diskurzu, oslavuje

misogynii a otevřeně flirtuje s rasismem. Když máte jednoho tak

mocného člověka, který vytváří entitu, která se stává ramenem

politické strany a je v provozu 24 hodin denně po léta a utváří

https://www.unz.com/subscribe/?domain=kbarrett
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myšlenky milionů lidí, je to orwellovské. Bohužel rok 1984 jde oběma

směry. Možná sledují nás, ale my je také. Když máte jednoho tak

mocného člověka, který vytváří entitu, která se stává ramenem

politické strany a je v provozu 24 hodin denně po léta a utváří

myšlenky milionů lidí, je to orwellovské. Bohužel rok 1984 jde oběma

směry. Možná sledují nás, ale my je také. Když máte jednoho tak

mocného člověka, který vytváří entitu, která se stává ramenem

politické strany a je v provozu 24 hodin denně po léta a utváří

myšlenky milionů lidí, je to orwellovské. Bohužel rok 1984 jde oběma

směry. Možná sledují nás, ale my je také.

Kevin Barrett: Jo, vzpomínám si, když mě poprvé zatáhli do Fox

News na takzvaný rozhovor s Hannitym. Hannityho jsem vlastně

nikdy neviděl. Netušila jsem, do čeho jdu. Ale zmínil jste pokles

zdvořilosti. Můj bože. Pár minut po rozhovoru mě nadává. Takže z

toho byl dobrý dvou nebo tříminutový YouTube. Ale pokud jde o

výměnu nápadů, neexistuje způsob, jak to v tomto formátu udělat.

Richard Belzer: Vždy jsem říkal, že pokud mají tito kluci pravdu a

nemyslím pravé křídlo, myslím, že mají pravdu, tak proč neustále

démonizují a křičí na lidi a vypínají jim mikrofony? Je to prostě

otrava. Nikdy se nedívám na Fox News, protože je to otrava. Když se

na to díváte, rozčilujete se. A kdo to potřebuje? Víš, co dělají. Víš, co

řeknou. A je to mizerné místo, kde můžete získat vaše informace. Ve

skutečnosti před dvěma lety proběhl průzkum. A ukázalo se, že lidé,

kteří nesledují žádné zprávy, vědí o aktuálním dění více než lidé,

kteří sledují Fox News.

Kevin Barrett: Takže je to negativní zdroj.

Richard Belzer: Ano. Není to úžasné?

Kevin Barrett: Vyčerpává váš mozek.

Richard Belzer: Ano. Doslova. Chci říct, je to jako, počkej chvíli.

Kevin Barrett: Ale nevím, jestli je to jen pravé křídlo. Souhlasím,

že pravé křídlo je na špici.

Richard Belzer: Správně. "Liška vlevo."
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Kevin Barrett: Toto zhroucení zdvořilosti, tato neochota

naslouchat myšlenkám, se kterými nesouhlasíte, to je velmi rozšířené

doleva. Zde je příklad. Právě zakázali tři panely na Left Forum – což

je největší akce pro levici, která se koná v New Yorku od 2. do 4.

června – protože jsem na nich byl. Alespoň to slyším. Jsem muslim a

jsem zastáncem pravdy z 11. září. Vyhnali mě z akademie za to, že

jsem o tom mluvil. A přirozeně jsem šel do různých králičí nory,

včetně králičí nory, Hej, je stát Izrael opravdu tak dobrý nápad? A

zjistil jsem, no, ne, není. A tak jsem o tom mluvil a byl jsem označen

za zlého antisemitského konspiračního teoretika. A zjevně je v levém

fóru dost lidí, kteří mohou vaše panely zrušit.

Richard Belzer: Není to jen levice, kterou byste naštvali tím, že

byste to řekli o Izraeli.

Kevin Barrett: Ano. Ještě předtím, než jsem řekl něco o Izraeli,

když jsem právě mluvil o 11. září, byli to republikáni, kteří mě vyhnali

z University of Wisconsin. Takže nejsem příliš populární mezi

určitými skupinami ani jedné ze stran.

Richard Belzer: No, myslíš tím, že jsi byl vyhozen jen kvůli 11.

září?

Kevin Barrett: Protože jsem šel do rozhlasového pořadu a vyjádřil

své přesvědčení, že to byla interní práce. To bylo ono. To stačilo k

tomu, aby se státní zákonodárci vzbouřili. A 61 republikánů

podepsalo dopis požadující, abych byl vyhozen.

Richard Belzer: Jaký rok?

Kevin Barrett: To bylo v roce 2006. Takže jsem byl celé léto a část

podzimu po Fox a CNN, protože univerzita odmítla zrušit přednášku.

Ale poté jsem už nikdy nemohl získat zaměstnání, protože jsem byl

asistentem na semestr na semestr. Takže jsem se stal finančně

toxickým pro všechny americké univerzity. A od té doby nemohu v

Akademii pracovat.

Richard Belzer: No, ne kvůli 11. září nebo kvůli vašemu –

nemyslíte, že Izrael je dobrý nápad?

Kevin Barrett: Ne, (jen) 11. září. O Izraeli jsem začal mluvit až po

letech.
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Richard Belzer: Být tebou, byl bych velmi opatrný. Intelektuálně,

duchovně, historicky. A je to velmi složitá věc. V dnešní době

opravdu nemůžete učinit takové prohlášení.

Kevin Barrett: Tak. Pojďme si tedy popovídat. Řekněte mi, proč by

mohl být Izrael považován za dobrý nápad, proč by lidé v Palestině

měli být etnicky čištěni.

Richard Belzer: Proč je to dobrý nápad? Proč to není dobrý

nápad?

Kevin Barrett: Lidé z Palestiny – někteří z nich byli Židé, arabští

Židé – Arabové žili v Palestině a vetřelci zvenčí přišli a etnicky je

očistili a masově vraždili, aby je dostali ven. A nyní je většina buď v

exilu, nebo žije de facto v koncentračních táborech. A k čemu tohle

všechno? Protože myslím, že zdůvodnění je, v závislosti na tom, kdo

jste, z jedné strany, že „Bůh nám dal tuto zemi před tisíci lety a my si

ji budeme brát stále víc a víc, dokud nedostaneme všechno od Nilu

po Eufrat“ a v jiných částech je to tak, že „jsme pronásledovaná

skupina a svět nám něco dluží, takže to vezmeme, i když to nebyli

Palestinci, kdo nám to udělal.“ A ani jedno z těchto odůvodnění

neobstojí při kritickém zkoumání.

Richard Belzer: Také si myslím, že spousta lidí... mluvíte o

Balfourově dohodě z roku 1914.

Kevin Barrett: 1917.

Richard Belzer: 1917. Nejsem příznivcem mnoha věcí, které Izrael

dělá Palestincům. A já vím, jsem Žid. A pro Židy je velmi těžké

kritizovat Izrael. Ale nemyslím si, že je to racionální. Myslím, že bys

to měl umět. A jsou určité věci, se kterými by každý souhlasil, že

Izrael to dělá, jsou hodně přes čáru. Nepochybně. A když uvážíte, že

jsou obklopeni 50 miliony lidí, kteří je chtějí všechny zabít, je to

velmi choulostivá situace.

Kevin Barrett: Počkej, počkej chvíli. Kde jsi – jaký je důkaz, že je

někdo chce všechny zabít? Souhlasím s tím, že celý Blízký východ,

kromě Židů v Izraeli, tam nechce židovský stát. Chtějí jednu

Palestinu pro všechny na stejném základě. Ale chci říct, že chodím na
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konference do Íránu s tvrdým antisionistickým kontingentem. Nikdo

nechce zabít všechny. Nikdo nechce nikoho zabít. Chtějí jen

spravedlivé zacházení pro všechny.

Richard Belzer: Chcete je zahnat do moře.

Kevin Barrett: Někdo chce zahnat někoho do moře. Ale nejsem si

jistý, jestli jste pochopili postavy, kdo koho řídí.

Richard Belzer: Jo, no, to je dobrá otázka. Vůbec nejsem

příznivcem osad. To ti řeknu dopředu. A sionismus se od svého

vzniku změnil. Původní geneze byla po holocaustu. Židé hledali

domov a…

Kevin Barrett: Sionistické hnutí kolonizovalo a přišlo proti vůli

Palestinců ve 20. a 30. letech 20. století. Tehdy žádný holocaust

nebyl.

Richard Belzer: Ne, máte pravdu. Ale bylo toho ohromné   

množství...byla tam diaspora a byli tam Židé z celého světa, kteří

neměli vlast a byli pronásledováni po tisíce let, jak víte. V každém

případě by holocaust jistě ospravedlnil stát pro tyto lidi, ale ne

prostředky. Mnoho prostředků, kterými to bylo, vzniklo.

Kevin Barrett: Mělo by to být v Palestině? Proč by to

ospravedlňovalo stát v Palestině? Proč by to ospravedlnilo genocidu

proti Palestincům?

Richard Belzer: Nenazýval bych to genocidou.

Kevin Barrett: Lawrence Davidson ano. Je židovským profesorem

na Westchester University. Je to kulturní genocida, která splňuje

definici genocidy podle mezinárodního práva.

Richard Belzer: Genocida?

Kevin Barrett: Ano.

Richard Belzer: Na rozdíl od?

Kevin Barrett: Jo, lid byl zničen.

Richard Belzer: Dochází k likvidaci lidí.

Kevin Barrett: No, jsou fyzicky vyloučeni ze své země a jejich

způsobu života.
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Richard Belzer: Ano. To jo. Chci říct, víte, já s vámi nesouhlasím,

ale myslím, že je příliš pozdě to říkat. Myslím. Myslíte si, že by měly

být dva státy?

Kevin Barrett: Ne, myslím, že by měl existovat jeden stát a všichni

by si měli být rovni. A myslím si, že ten jeden stát by mohl být

ohromným úspěchem. Myslím, že by se mohl stát ekonomickým a

intelektuálním motorem Blízkého východu.

Richard Belzer: Jak byste to nazval? Izrael-Palestina?

Kevin Barrett: Jasně, proč ne? Myslím, že na tom nezáleží.

Richard Belzer: Co vám řeknu. Kdybych byl pro ukončení těchto

osad, protože v nich máte několik stovek lidí a tisíce vojáků, kteří je

musí chránit. Nedává to žádný smysl. A v Izraeli je spousta Židů,

kteří nejsou příznivci osad a kteří, víte, nejsou příznivci mnoha věcí,

které se dějí. A všichni tam žijí a všichni nenávidí Palestince, věřte

mi.

Kevin Barrett: No, počkej, počkej, počkej chvíli, Richarde. Během

operace Lité olovo průzkum ukázal, že 90 % Izraelců – a to muselo

znamenat asi 100 %, prakticky 100 % izraelských Židů – podporovalo

Lité olovo, vraždu více než 2000 lidí, bílý fosfor, bombardování

budov OSN, sanitky, nemocnice, azylové domy, kosení dětí na pláži a

tak dále a tak dále. Prakticky celá židovská populace Izraele to

podporovala. A jistě, existuje jen velmi málo zádrhelů a, víte, mají

větší sílu. Ale v dnešním Izraeli je skutečný problém s veřejným

míněním.

Richard Belzer: Nikdy jsem neslyšel 90%.

Přihlaste se k odběru nových sloupců

Kevin Barrett: Mohu vám ukázat průzkumy.

Richard Belzer: Ne, věřím vám. Jen jsem to nikdy neviděl ani

neslyšel.

Kevin Barrett: Američtí Židé, celkově si myslím, že mají docela

dobré úmysly. Většina, naprostá většina amerických Židů má dobré

úmysly, ale jsou dezinformováni o skutečném stavu věcí a zejména

židovském názoru v samotném Izraeli. Myslím, že nastal obrat k

horšímu.

https://www.unz.com/subscribe/?domain=kbarrett


23/23

Richard Belzer: Takže hodně čtu a hodně vím a znám lidi, kteří žijí

v Izraeli nebo žijí v Americe a mají příbuzné v Izraeli. A věřte mi, je

tu obrovské množství Izraelců, které to odpuzuje, osady a spousta

dalších věcí, o kterých mluvíme. Takže bych ne… těch 90 %. Beru tě

za slovo. Ale neodsuzoval bych všechny Židy v Izraeli tak, že mají

stejné smýšlení a chtějí totéž. Existuje mnoho, mnoho lidí, kteří

pracují s Palestinci, a já znám lékaře, který tam dělá pro bono práci, a

pár učitelů. A tak je to velmi, velmi ošemetná záležitost. A naprosto

respektuji vše, co říkáte, a rozhodně intelektuálně respektuji, co

říkáte.

Kevin Barrett: A oceňuji vaši ochotu si o tom popovídat, což vás

posune o krok napřed před Levým fórem.

Richard Belzer: No, myslím, že spousta lidí zleva i zprava o tom

nechce mluvit.

Kevin Barrett: Ano. To jo. No, víš, je to úžasné. Víte, jste otevřeni

věcem jako 911 JFK.

Richard Belzer: Pravicoví Židé mě jednou zavřeli na panelu,

protože jsem, víš, mírně kritizoval Izrael.

Kevin Barrett: Na ty lidi jsi příliš rozumný.

Richard Belzer: Myslím, že máte pravdu. Spousta z nich opravdu

neví, co se děje, a jsou špatně informováni.

Kevin Barrett: Lidé jsou o mnoha věcech špatně informováni. No,

jsme na konci hodiny. Takže vám moc děkuji, protože jste udělali víc,

než jen váš podíl, ve snaze lépe informovat lidi o velmi široké škále

kriticky důležitých problémů. Odvedli jste skvělou práci. Opravdu si

toho vážím.

Richard Belzer: Děkuji, Kevine. Díky, že jsi mě vzal.

Kevin Barrett: Dobře. Děkuji. Richarde Belzere, pokračujte ve

skvělé práci.

 

 


